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                                                                                       Krobia, dnia 1 lutego 2017 r. 

 

 

                                         P R O T O K Ó Ł    Nr   XXVIII/2017 
 

                                   z   XXVIII sesji  Rady  Miejskiej  w K r o b i ,  

w dniu  25 stycznia 2017 r. w ZSOiZ w Krobi     

========================================================= 

                   godzina rozpoczęcia:    16.30 

                   godzina zakończenia:   18.30  

                    Na ogólną liczbę 15 osobowego składu Rady w sesji uczestniczyło 15 

radnych.   
 

                   Ponadto w sesji uczestniczyli :  

              ====================== 

     1.   Czwojda Sebastian          - Burmistrz Krobi.  

     2.   Listwoń Michał               - Zastępca Burmistrza. 

     3.   Walczak Damian             - Skarbnik Gminy.     

                   4.   Magdalena Kurzawska    - radca prawny 

                   5.   Sołtysi Gminy Krobia.                  

                   6.   Zaproszeni goście, przedstawiciele organizacji i zakładów pracy.                    

 

Sesji przewodniczył przewodniczący Rady Miejskiej Łukasz Kubiak. 

1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXVII sesji. 

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                       

w okresie międzysesyjnym. 

7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Krobi w okresie międzysesyjnym. 

8. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie :  

a) zmiany Uchwały Nr XXVII/239/2016 Rady Miejskiej  w Krobi  z dnia                        

28 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Krobia  na lata 2017 - 2028, 

b) zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2017,  

c) udzielania pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu, 

d) zmiany uchwały Nr XXXII/269/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 marca           

2009 r. w sprawie regulaminu  określającego wysokość oraz szczegółowe warunki 

przyznawania nauczycielom dodatków motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki 

pracy oraz niektóre inne składniki wynagrodzenia a także wysokość 

nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego, oraz szczegółowe zasady jego 

przyznawania i wypłacania, 
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e) zmiany Uchwały Nr XXIII/194/2016 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 września 

2016 r. w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Gminę Krobia 

od Skarbu Państwa prawa własności nieruchomości położonych na terenie gminy, 

f) określenia kryteriów rekrutacji na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do 

przedszkoli publicznych oraz oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Krobia oraz określenia dokumentów 
niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów, 

g)   określenia kryteriów wraz z liczbą punktów w postępowaniu rekrutacyjnym do 

klas pierwszych szkół podstawowych, dla których organem prowadzącym jest  
Gmina Krobia. 

          9.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

      10.  Wolne głosy i wnioski. 

      11.  Zakończenie. 

Ad. 1 Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.   

Przewodniczący Rady powitał radnych, sołtysów, pracowników Urzędu oraz pozostałych 

zaproszonych gości.  

Na podstawie listy obecności stwierdzono, że na sali znajduje się 15 radnych, wobec czego 

sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał.  

Burmistrz przedstawił obsługę prawną Gminy Krobia  w osobach pani Magdaleny 

Kurzawskiej i Agnieszki Michalak, funkcjonującą od 1 stycznia br.  
 

     Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad.       
     Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji.                                                           

Burmistrz zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad sesji o wycofanie projektu uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej położonej                           

w Domachowie, pkt 8d), 

     oraz o uzupełnienie porządku obrad o rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie :   

- zmiany uchwały Nr XXXII/269/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 marca 2009 r.                      

w sprawie regulaminu  określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania 

nauczycielom dodatków motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz niektóre inne 

składniki wynagrodzenia a także wysokość nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego, oraz 

szczegółowe zasady jego przyznawania i wypłacania, jako pkt 8d), 

- określenia kryteriów rekrutacji na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do 

przedszkoli publicznych oraz oddziałów przedszkolnych w  szkołach podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Krobia oraz określenia dokumentów niezbędnych do 

potwierdzenia tych kryteriów, jako pkt 8f), 

- określenia kryteriów wraz z liczbą punktów w postępowaniu  

rekrutacyjnym do klas pierwszych szkół podstawowych, dla których organem                

prowadzącym jest  Gmina Krobia, jako pkt 8g).                                                                                                  

Wniosek o wycofanie uchwały z pkt 9d) przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych. 

Wniosek o rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  zmiany uchwały                                         

Nr XXXII/269/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 marca 2009 r. w sprawie regulaminu  

określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków 
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motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz niektóre inne składniki 

wynagrodzenia a także wysokość nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego, oraz 

szczegółowe zasady jego przyznawania i wypłacania przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 

radnych.                                                                                                                                       

Wniosek o rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia kryteriów rekrutacji                       

na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli publicznych oraz oddziałów 

przedszkolnych w  szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Krobia                            

oraz określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów przyjęto 

jednomyślnie, głosowało 15 radnych.                                                                                              

Wniosek o rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia kryteriów wraz z liczbą 

punktów w postępowaniu rekrutacyjnym do klas pierwszych szkół podstawowych,                       

dla których organem prowadzącym jest  Gmina Krobia przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 

radnych. Porządek po zmianach przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych. Pierwotny 
porządek stanowi załącznik do protokołu.  

      Ad. 3 Przyjęcie protokołu z XXVII sesji.    
      Protokół z XXVII sesji przyjęto jednomyślnie,  głosowało 15 radnych.  
 

      Ad. 4 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji.       
     Burmistrz : do Starostwa Powiatowego w Gostyniu przekazano interpelacje radnych 

G.Skrobały i J. Mikołajczaka  dotyczące  dróg powiatowych oraz do WZDW rejon Kościan 

przekazano interpelację radnego R. Olejniczaka dotyczącą usunięcia masy asfaltowej przy 

drodze nr 434. 

      Wpłynęła odpowiedź : 

      - Starostowa Powiatowego w Gostyniu na interpelację radnego H. Busza dotyczącą budowy 

chodnika w Posadowie, iż rozważone zostanie jego wykonanie w kolejnych latach ze 

względu na brak ujęcia tego zadania w tegorocznym budżecie. 

      - WZDW rejon Kościan na interpelację radnej P. Wajnert, iż wykonano nasadzenia drzew 

klon na odcinku drogi wojewódzkiej nr 434 w Krobi.  
      
     Ad. 5 Interpelacje i zapytania radnych. 

     P. Wajnert : proszę o doprecyzowanie, na którym odcinku wykonano nasadzenia przy 

drodze nr 434. 

     R. Szulc : 1. Sprawa dotyczy drogi w Kuczynce, ponieważ mieszkańcy zaniepokojeni są jej 

zniszczeniami po realizowanym remoncie przejazdu kolejowego. Do tej pory zarządzający 

tą drogą nie pojawił się, dlatego proszą o naprawienie największych dziur  i doprowadzić do 

normalności i bezpiecznego przejazdu. Wiadomym jest, że pan Burmistrz podjął już kroki  

aby wykonać nową nawierzchnię w miarę możliwości ale zwracam się o uzupełninie 

największych ubytków występujących w drodze  w miejscowości Kuczynka.  

      2. Sprawa związana jest z ulicą Konopnickiej w Krobi, ponieważ mieszkaniec zwrócił się 

do mnie, że jeśli byłaby taka możliwość o postawienie pojemnika z piaskiem aby w czasie 

gołoledzi posypać chodniki. Na rynku takie pojemniki są i niemożliwym jest doniesienie 

piasku do tej ulicy. Jeśli byłaby możliwość to proszą o postawienie jednego pojemnika.   

      H. Urbański : mieszkańcy ulicy Kopernika i Kwiatowej zapytują na który rok planowana 

jest przebudowa tych dróg.  
 

Ad. 6 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach  podejmowanych                  

w okresie międzysesyjnym.  
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07.01 – na zaproszenie Marszałka Województwa Wielkopolskiego, uczestniczyłem                           

w spotkaniu noworocznym w Poznaniu.                                                                                               

17.01 – odbyło się posiedzenie Komisji Budżetu dotyczące omówienia spraw bieżących 

będących w kompetencji komisji.                                                                                                         

23.01 - odbyło się wspólne posiedzenie stałych Komisji Rady Miejskiej w Krobi w celu 

analizy projektów uchwał na 28. sesję Rady Miejskiej w Krobi i omówienia spraw 

bieżących.                                                                                                                                                  

25.01 - odbyło się posiedzenie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych w celu wydania opinii 

do projektów uchwał na 28. sesję Rady Miejskiej w Krobi.                                                             

25.01 – odbyło się  posiedzenie  Komisji  Rolnictwa i  Rozwoju   Gminy w celu    

wydaniaiaopinii do projektów uchwał na 28. sesję Rady Miejskiej w Krobi.                                                               

25.01 - odbyło się posiedzenie Komisji Budżetu w celu analizy projektów uchwał na                     
28. sesję Rady Miejskiej w Krobi. 

     Ad. 7 Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  

Sprawozdanie przedstawił  Burmistrz Krobi, stanowi ono załącznik nr 1 do protokołu.  

     Ad. 8  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:                                                                         

a) zmiany Uchwały Nr XXVII/239/2016 Rady Miejskiej  w Krobi  z dnia 28 grudnia 

2016 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia  na 

lata 2017 – 2028. 

Projekt uchwały i uzasadnienie oraz autopoprawkę stanowiącą załącznik nr 2 przedstawił 

Skarbnik Gminy D.Walczak.   

Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem: komisja obradowała w dniu 25.01.2017 r.                       

i projekt uchwały oraz autopoprawkę zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  

Zgłoszoną autopoprawkę przyjęto jednogłośnie, głosowało 15 radnych.                                                 

Uchwałę Nr XXVIII/243/2017 Rady Miejskiej  w Krobi  z dnia 25 stycznia 2017 r.                              

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia  na lata                         

2017 – 2028; przyjęto jednomyślnie, głosowało15 radnych. 
 

b) zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2017.  

Projekt uchwały i uzasadnienie oraz autopoprawkę stanowiącą załącznik nr 3 przedstawił  

Skarbnik Gminy D. Walczak.  

Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem: komisja obradowała w dniu 25.01.2017 r.                        

i projekt uchwały oraz autopoprawkę zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie. 

Zgłoszoną autopoprawkę przyjęto jednogłośnie, głosowało 15 radnych. 

Uchwałę Nr XXVIII/244/2017 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 stycznia 2017 r.                              

w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2017; przyjęto jednomyślnie, 

głosowało15 radnych. 
 

c) udzielania pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu. 
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy D. Walczak.  

Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem: komisja obradowała w dniu 25.01.2017 r.                        

i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie. 

Uchwałę Nr XXVIII/245/2017 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 stycznia 2017 r.                              

w sprawie udzielania pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu; przyjęto większością 

głosów, 14 za, 1 wstrzymujący (P.Wajnert), głosowało15 radnych. 
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d) zmiany uchwały Nr XXXII/269/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 marca           

2009 r. w sprawie regulaminu  określającego wysokość oraz szczegółowe warunki 

przyznawania nauczycielom dodatków motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki 

pracy oraz niektóre inne składniki wynagrodzenia a także wysokość nauczycielskiego 

dodatku mieszkaniowego, oraz szczegółowe zasady jego przyznawania i wypłacania.                           

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawiła Kierownik Referatu Oświaty                                           

i Spraw Społecznych A. Linowska.                                                                                     

PrzewodniczącyKomisji Oświaty i Spraw Społecznych G. Skrobała: komisja obradowała 

w   dniu   25.01.2017 r.   i   projekt   uchwały   zaopiniowała   jednogłośnie   pozytywnie.                                 

Uchwałę   Nr XXVIII/246/2017   Rady   Miejskiej   w Krobi  z  dnia  25 stycznia   2017 r.   

w   sprawie  zmiany uchwały Nr XXXII/269/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia                        

25 marca 2009 r. w sprawie regulaminu  określającego wysokość oraz szczegółowe 

warunki przyznawania nauczycielom dodatków motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki 

pracy oraz niektóre inne składniki wynagrodzenia a także wysokość nauczycielskiego 

dodatku mieszkaniowego, oraz szczegółowe zasady jego przyznawania i wypłacania; 

przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych. 

e)  zmiany Uchwały Nr XXIII/194/2016 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 września 

2016 r. w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Gminę Krobia od 

Skarbu Państwa prawa własności nieruchomości położonych na terenie gminy.                                                                                          

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Kierownik Referatu                                        

Planowania Przestrzennego M.Krzyżostaniak.                                                                                                   

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy H. Urbański : komisja obradowała 

w dniu 25.01.2017 r. i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.                                                           

Uchwałę Nr XXVIII/247/2017 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 stycznia 2017 r.                          

w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIII/194/2016 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 

września 2016 r. w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Gminę Krobia 

od Skarbu Państwa prawa własności nieruchomości położonych na terenie gminy; przyjęto 

jednomyślnie, głosowało 15 radnych. 

f)  określenia kryteriów rekrutacji na drugim etapie postępowania                          

rekrutacyjnego do przedszkoli publicznych oraz oddziałów przedszkolnych                         

w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Krobia oraz określenia 

dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów.                                                                                                                    

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawiła Kierownik Referatu Oświaty                                              

i Spraw społecznych A. Linowska.                                                                                                       

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych G. Skrobała: komisja obradowała 

w   dniu   25.01.2017 r.   i   projekt   uchwały   zaopiniowała   jednogłośnie   pozytywnie. 

Przewodniczący Rady : jaką dysponujemy liczbą wolnych miejsc do przedszkoli?                       

A. Linowska : mogę jedynie posiłkować się obecną dyrektor przedszkola w Krobi. 

Burmistrz : informacją o liczbie wolnych miejsc będziemy dysponowali po 

przeprowadzonej rekrutacji  3-latków. Obecna pani dyrektor może odpowiedzieć 

ewentualnie co do placówki  w Krobi, a dysponujemy także wolnymi miejscami jeszcze w 
przedszkolu w Pudliszkach oraz jednostkach szkolnych.                                                                                                                    

Uchwałę Nr XXVIII/248/2017 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 stycznia 2017 r.                        

w sprawie określenia kryteriów rekrutacji na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego 
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do przedszkoli publicznych oraz oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Krobia oraz określenia dokumentów niezbędnych do 

potwierdzenia tych kryteriów; przyjęto jednomyślnie, głosowało15 radnych. 

g)  określenia kryteriów wraz z liczbą punktów w postępowaniu                          

rekrutacyjnym do klas pierwszych szkół podstawowych,                                                       

dla  których organem prowadzącym jest  Gmina Krobia.                                                                                                                                       

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawiła Kierownik Referatu                                        

Oświaty i Spraw społecznych A. Linowska.                                                                                                       

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych G. Skrobała: komisja obradowała 

w   dniu   25.01.2017 r.   i   projekt   uchwały   zaopiniowała   jednogłośnie   pozytywnie. 

L. Bem : określa się ilość punktów w postępowaniu rekrutacyjnym, a co w przypadku 

jeśli liczba ta będzie jednakowa, kogo wówczas będziemy przyjmowali? Wiadomo, że   

przyjmowani są wszyscy, ale co jeśli taka sytuacja będzie miała miejsce?                                                                                                                                                 

A. Linowska : taka sytuacja nie miała miejsca. Wszyscy uczniowie którzy przeszli                    

etap, to na kolejnym zostali do szkoły przyjęci.  Ta uchwała jest jakby                                

częścią poprzedniej zawierającą elementy rekrutacji do gimnazjum, tego typu                            

zmiany zostały w przedmiotowej uchwale uwzględnione.                                                                                                             

K. Perdon : ta uchwala jest po to aby ewentualnie odmówić rodzicowi przyjęcia jego 

dziecka do szkoły, bo jest ono spoza obwodu. Musi być w treści uchwały zapis, z którego 

jasno będzie wynikać, jeśli mamy dwa wolne miejsca, a dziesięciu uczniów  spoza 

chętnych do uczęszczania do tej szkoły.  Jeśli taki będzie problem to posiłkując się tą 

uchwałą dyrektor może odmówić rodzicowi przyjęcia jego dziecka do szkoły.                                               

Przewodniczący Rady:  co zatem będzie w przypadku równej ilości punktów rekrutacji?                    

Burmistrz : te kryteria w tym zakresie były  dotychczas wystarczające i nie zakładam, że 

nie rozwiążemy problemu jeśli taka sytuacja zaistnieje. W naszej ocenie zapisy te są 

wystarczające i jesteśmy w stanie w mojej ocenie przeprowadzić ten nabór. Jeżeli                     

są propozycje zmiany uchwały, to jednak sugerowałbym skonkretyzowanie propozycji 

zmiany. Kwestie wycofania tej uchwały z porządku dzisiejszej sesji dla minie                              

jest problematyczne ze względu na konieczność przeprowadzenia naboru. Na ten moment                 

nie widzę takich zagrożeń zrealizowania rekrutacji w kształcie tych zapisów, a można                  

się zastanowić ewentualnie na dokonaniem zmian, lecz dziś uchwalić z tym                            

kształcie aby można uruchomić proces rekrutacji.                                                                                                                                   

L. Bem : nie upieram się aby to zmieniać, lecz zgłaszam swoją wątpliwość                                       

co w przypadku jednakowej liczbie punktów.                                                                                                                    

K. Perdon : moje obawy budzie nadzór prawny Wojewody Wielkopolskiego, ponieważ 

ostatnio stał się bardzo aktywny w stosunku do naszej gminy, dlatego moje uwagi do tej 
uchwały.                                                                                                                                                   

Burmistrz : nadzór kontrolny Wojewody  to nie jest szczególne działanie w stosunku do 

samorządu Gminy Krobia.  Aktynowość Wydziału Nadzoru Prawnego Wojewody można 

zaobserwowana terenie całego Województwa Wielkopolskiego. Uchylonych uchwał jest 

bardzo sporo i dotyczą różnych zagadnień. Może za jakiś czas ta linia poglądów 
reprezentowana obecnie przez Urząd Wojewódzki się wyklaruje.                                                             

Uchwałę Nr XXVIII/249/2017 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 stycznia 2017 r.                       

w sprawie określenia kryteriów wraz z liczbą punktów w postępowaniu rekrutacyjnym do 



7 
 

klas pierwszych szkół podstawowych, dla których organem prowadzącym jest  Gmina 
Krobia: przyjęto jednomyślnie, głosowało15 radnych. 

  Ad. 9 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.                                                                                    

Burmistrz :   odpowiadając   radnej    P. Wajnert  odnośnie   przebiegu   nasadzeń   przy                      

drodze   nr    434   czy   musi   być    formalna   pisemna   odpowiedź   czy    wystarczy 

ustalenie telefoniczne tej kwestii?                                                                                                                                              

P. Wajnert : tak, wystarczy telefonicznie.   

  Sprawa naprawy w Kuczynce przekazana zostanie do jednostki zarządzającej tym 

odcinkiem Starostwa Powiatowego w Gostyniu. 

  Odnośnie ul. Konopnickiej i wnioskowania mieszkańca o postawienie pojemnika na 

piasek do posypywanie chodników  to zwrócę uwagę, że postawiane pojemniki przez 

Gminę Krobia dotyczą tych chodników, które nie stanowią chodników przy posesjach 

prywatnych. Obowiązek utrzymania chodników w czystości należy do właściciela 

nieruchomości przylegającej. Nie będziemy stawiać pojemników przy posesjach 

prywatnych, dlatego, że musiałyby stać przy każdej ulicy i miejscowościach gdzie są 

chodniki. To oczekiwanie jest niezasadne. 

  Przebudowa ulic Konopnickiej i Kwiatowej w Krobi to sprawa kompromisu, wyboru 

według kolejności   potrzeb na terenie gminy. Wykonania tego zadania nie zdefiniuję na 

poziomie czasowym, ponieważ każdego roku zgodnie z określonym budżetem 

prowadzone są zadania inwestycyjne.  Ulice te ujęte są w programie Partnerstwa 

Publiczno Prywatnego dotyczącego dróg gminnych w Krobi. Takie zapytanie ofertowe są 

już zainicjowane przez dwa podmioty.                                                                                        

  Ad. 10 Wolne głosy i wnioski. 

  Przemysław Kuczyński, mieszkaniec Rogowa : chciałbym przedstawić problem 

niedokończonego chodnika. Mieszkam w Rogowie od 11 lat i mniej więcej wtedy 

kadencję też zaczynał też pan burmistrz. Padła wtedy obietnica, że w ciągu dwóch 

kadencji chodnik ten zostanie zakończony. Rozumiem, że temat ten jest złożony 

ponieważ jest to teren gminy, a zarządzany  przez powiat. Moim zdaniem liczy się 

bezpieczeństwo i Rogowo zostało zapomniane w tej inwestycji, bo od wielu lat nie jest 

nic wykonane, chociażby krawężniki.  Dziś jestem tu po to aby przypomnieć, że Rogowo 

istnieje, my mieszkańcy i przede wszystkim dzieci chcące dotrzeć bezpiecznie do 

przystanku. Przez tą wieś ruch pojazdów jest bardzo znaczny, szczególnie kiedy 

konieczny jest objazd tą trasą do drogi 434, a stan tej drogi również jest w opłakanym 

stanie. Zwracam się do Państwa aby nie zapominać  o miejscowości Rogowo, że istnieje i 

chodniki należy dokończyć, a w innych miejscowościach dokonuje się już przełożenia 

chodników.  Starosta chwali się, że zostały mu dwa miliony z nadwyżki, w Krobi też 

słyszę o nadwyżce. Nie da się z tego wykonać chodnika za 40 czy 60 tysięcy? .  
Brakujący chodnik w naszej wsi to ok. 400m, to koszt ten nie  będzie tak znaczny.   
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  Przewodniczący Rady : dobrze zdajemy sobie sprawę z niedokończonych inwestycji, 

m.in. tego zadania chodnika w Rogowie. Jak pytanie pana mamy odbierać,  bo dla nas to 

sugestia, że z gminnych środków w 100% mamy wykonać tą inwestycję, czy przekazać 

tą interpelację do Powiatu Gostyńskiego, jakie rozwiązanie pan proponuje?                                                                                                                                         

P. Kuczyński : tak chodnik nie jest skończony i być może do Starostwa lub jeszcze wyżej 

możecie pisać w tej sprawie. Chciałem swoją osobą wskazać, że ten problem narasta i nie 

wiem czy mam w tym uczestniczyć.  Proszę o wykonanie tego chodnika, wspólnie czy 
osobno, my prosimy o aktywne działanie.  

  Przewodniczący Rady : proponuje pan aby wspólnie z Powiatem Gostyńskiemu 
dokończyć to zadanie.  

  Skarbnik D. Walczak : to nie jest tak, że Rogowo zostało zapomniane. Temat ten 

przejawia się od lat 2008 -2009. Wtedy gmina wykonała te kilkaset metrów chodnika. 

Trudno mi zabierać głos za całą stronę powiatową, ale mogę zaproponować poprawę 

bezpieczeństwa przez przekazanie kostki z rozbiórki chodnika pomiędzy Krobią a 

Pudliszkami. Kostka jest stara, ale wciąż nadaje się do wykorzystania. To jednak tylko 

40-50 procent kosztów. Być może jest to jakieś rozwiązanie, które przyspieszy sprawę. 

To jednak propozycja, a nie deklaracja, którą przedstawię ją na zarządzie Powiatu 

Gostyńskiego.                                                                                                                           

J. Mikołajczak : chcę pana zapewnić, że wiele razy mówię o drogach, również                            

o odcinku Rogowie.                                                                                                                                 

Burmistrz : nikt nie musi mnie przekonywać, że chodnik w Rogowie jest potrzebny.                   

Tak samo jak to, że potrzebna jest tam nowa nawierzchnia. Moja przewaga w tej dyskusji 

polega jednak na tym, że ja nie interesuję się tylko chodnikiem, który przebiega przed 

moją posesją. W gminie mamy 23 miejscowości i każda z nich ma problemy i 

oczekiwania. Jeżeli ktoś nie chce zauważać konsekwencji w realizacji wielu inwestycji 

przez gminę i powiat, a patrzy z perspektywy tego, co nie jest zrobione, to jasne, że nie 

dostrzeże naszych działań. Nadwyżka budżetowa jest i będzie przeznaczona na zadania w 

tym roku. O tym, jakie to będą zadania, zdecydują radni. Na najbliższym posiedzeniu 

komisji rolnictwa i rozwoju gminy przedstawione zostaną najpilniejsze potrzeby w 

zakresie gminnych dróg i  chodników, gdzie na zasadzie kompromisu wybrane zadanie 

będą realizowane w tym roku. Każdy mieszkaniec w takim posiedzeniu może 

uczestniczyć.                                                                                                                                          
Przewodniczący Rady: pana wniosek przyjmujmy do wiadomości ale nie                                   
składamy deklaracji, że będzie to szybko zrealizowane .                                                       

  L. Bem: jesteśmy 15 radnych reprezentujących teren całej gminy realizując wspólnie 
zadania.  

Ad. 11 Zakończenie obrad  sesji.                                                                                        

Przewodniczący Rady Miejskiej: dziękuję wszystkim osobom, które sesję przygotowały, 

dziękuję wszystkim za przybycie i zamykam XXVIII sesję Rady Miejskiej w Krobi. 

   Protokół sporządziła :                                                  

       Aurelia Sikorska   

 


